
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 14. března 2024 
 
Přítomni: Forst, Gregor, Hladík, Nečaský, Sgall, Šámal, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (11. 1.) - bez připomínek. 
 
 2. Proběhla diskuse ke Kariérnímu řádu. 
 
 3. V GAČRu došlo ke změně mzdového limitu na 65 tis. Kč. Zájemci o podání 

grantu by měli být (co nejdříve) registrováni na OGAP. Vedoucí pracovišť 
dostanou ke kontrole seznam a doplní svůj souhlas do 26. 3. Proděkan Sgall by 
chtěl žádosti dostávat v předstihu, ideálně s „kalkulačkou“. 

 
 4. Proděkan Sgall upozornil na možnost využívat čerpání dnů osobního rozvoje – je 

možno je zúřadovat v rámci aplikace Nepřítomnost. 
 
 5. Sběr investičních požadavků na sekci probíhá, zatím je jich díky ERDF méně a 

mají nízkou prioritu. Zakázky v rámci ERDF je možné začít připravovat. 
 
 6. Kol. Forst informoval o průběhu jednání s firmou CETIN o uvolnění části prostor 

v přízemí, kde by bylo možné vybudovat kompaktní servrovnu. 
 
 7. Proděkan Sgall upozornil, že se bude krátit SVV cca o 10 %. 
 
 8. Komise pro etiku ve výzkumu byla jmenována s našimi dvěma zástupci 

(T. Dvořák, E. Hajičová). 
 
 9. Matouškovská přednáška 29. 5. proběhne bez doprovodných akcí. 
 
 10. Sekce podala dvě žádosti o microcredentials (Straka, KSVI). 
 
 11. Proděkan Sgall informoval o neúmyslném poničení malby v S11. Je třeba 

upozornit zaměstnance, aby se v těchto místnostech chovali opatrněji. 
 
 12. Proděkan Sgall požádal vedoucí, aby vyzvali studenty v pracovnách na půdě 

k větší ohleduplnosti a menší hlučnosti. 
 
 13. Proděkan Sgall upozornil na větší výskyt pravidelných rezervací v S510 a SU1, 

což se nemělo stát pravidlem. 
 
 14. Soukromá střední škola Parklane má zájem o navázání spolupráce, je ale na 

zvážení (mj. propagační komise) vhodná forma. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


